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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE 

EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT 

 
Sala de reunions Centre Cultural. 
 

 Mislata, 9 de maig de 2018, 14:00 hores. 
 

Assistents:  

 

Pepi Luján Martínez 
Dolores Hortelano Ramón 
Mari Carmen Tarín Darrocha 
Ana María Julián  Ruiz 
Antonio Arenas Almenar 
Javier Santés Alpuente 
Ximo Moreno Porcal 
Fernando Gandía Escorihuela 
Alejandro Martínez Montoro 
Javier Gil Marín 
 
Excusa l'absència José María González Murgui. 

 
 Secretària de la Comissió:  Màriam Cardona Aranda. 

 

Assumptes tractats:  

 

1. Lectura i aprovació de l'acta de la sessió de 18 d'abril. 
 

S'aprova l'acta per unanimitat dels presents. 
 
2. Assumptes de control: nomenament dels membres del jurat dels Premis de 

Literatura Breu 2018 

 
No es realitzen preguntes sobre l'assumpte de control. 
 
 
Continua la Sra. Luján i contesta a les preguntes pendents de la sessió anterior, respecte 
de la pregunta del Sr. Gil sobre les causes de  la ruptura del sostre de la piscina la 
presidenta cedeix la paraula al Sr. Arenas qui contesta que es va tractar d'un acte 
vandàlic i que es desconeix com va passar. El Sr. Gil intervé per a comentar que se'ls ha 
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informat que de vegades  s'ha vist gent caminar sobre la teulada. 
 
Continua la presidenta i contesta a la pregunta sobre les altes i baixes d'usuaris i usuàries 
dels serveis esportius del pavelló de la Canaleta, segons els seus esbrinaments la situació 
d'altes i baixes és la normal, perquè tots els mesos es produeixen altes i baixes. El Sr. Gil 
insisteix si es disposa d'un informe que precise aquesta informació i la presidenta 
contesta que el sol·licitarà. 
 
Sobre la pregunta de l'ampliació de nivells de l'aulari de l'Escola Oficial d'Idiomes la 
presidenta informa que es va confirmar per Conselleria l'ampliació amb més nivells 
d'anglés i valencià. 
 
Sobre la sol·licitud de l'informe de falles comenta la presidenta que no s'ha elaborat 
encara per la sobrecàrrega de treball dels tècnics perquè  després de la finalització de les 
activitats de falles es van iniciar les de Pasqua, no obstant això remarca que les activitats 
falleres van transcórrer amb normalitat i que no hi ha res negatiu a destacar per la qual 
cosa  no és imprescindible tindre'l. Intervé el Sr. Gil per a comentar que per la Comissió 
d'interior Nemasa ha passat un informe de les actuacions realitzades durant les falles.  
 
Quant a la pregunta del Sr. Gil sobre si els campaments d'estiu seran igual que en anys 
anteriors, la presidenta contesta que s'està treballant en aquests moments en la 
preparació de la campanya de campaments i que la novetat d'enguany és que en els 
campaments urbans s'inclourà horari “matiner”.  
 
Sobre les preguntes del Sr. Gandia sobre la resolució del pla Edificant, la presidenta li 
informa que s'estan preparant les memòries de valoració i actuació i que se'ls mantindrà 
informats. 
 
Respecte de la pregunta del Sr. Gandia sol·licitant l'acta de l'últim Consell Escolar 
Municipal, contesta la presidenta que encara no està firmada i que fins a la pròxima 
convocatòria no es firmarà. 
 
3. Precs i preguntes 

 
El Sr. Gil pregunta en relació amb l'èxit de participació de la marxa contra el càncer si 
s'han plantejat realitzar una carrera. Contesta el Sr. Arenas explicant que els 
organitzadors de l'activitat per part de  l'Associació Valenciana contra el Càncer van 
recomanar començar realitzant una marxa per a veure com funcionava, ja que 
l'organització d'una carrera és molt més complexa amb més gastos d'infraestructura, 
muntatge i organització el que repercuteix en el preu d'inscripció a la carrera; pensa que 
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la participació va ser un èxit entre altres coses perquè  el preu d'inscripció a la marxa és 
més assequible, a més és més fàcil participar en una marxa i per tant s'aconsegueix 
recaptar més diners. 
 
El Sr. Gil pregunta si s'han plantejat fer cursos de natació per a xiquets i xiquetes d'entre 
0 i 2 anys. També pregunta si és possible que a l'estiu romanga oberta la piscina coberta 
perquè la gent que té una rutina de pràctica de natació habitual puga continuar amb 
ella. 
 
El Sr. Gil pregunta  si es disposa d'informació sobre la programació del mes de l'esport. 
 
Finalment, el Sr. Gil pregunta sobre els Campaments, si a més dels urbans i el del 
menjador social es realitzarà cap altre fora. La presidenta cedeix la paraula a la secretària 
i informa que està previst realitzar un campament de l'oferta concertada de l'IVAJ en la 
instal·lació de Navalón, Énguera, entre el 15 i el 21 de juliol per a un grup de 55 xiquets i 
xiquetes. 
 
El Sr. Gandia comença la seua intervenció felicitant la Regidoria de Joventut per 
l'organització de l'acte de presentació del llibre recopilatori dels premis juvenils de 
literatura breu 2017. 
 
Sobre la marxa contra el càncer pregunta per la quantitat recaptada i el Sr. Arenas li 
informa que es van recaptar 5.700 euros. 
 
Respecte del festival MAC sol·licita tindre accés a l'expedient i saber si s'han obtingut 
subvencions i les quanties. 
 
Respecte de l'expedient del Mislatajove 22.02, ja que fins ara han revisat la part de 
l'expedient  relacionada amb la contractació de personal per al programa,  sol·licita 
poder revisar l'expedient complet. 
 
Respecte de la recollida de firmes que s'està realitzant des del col·legi Amadeo Tortajada 
davant de la supressió d'unitats vol saber quina informació té l'Ajuntament al respecte 
d'això, la presidenta informa que la Conselleria els ha informat que si s'aconsegueix el 
nombre d'alumnat suficient segons la ràtio establida no se suprimiran unitats, si no és 
així sí es tancarà,  també els han comunicat que la situació pot canviar  i  pot obrir-se 
novament l'any que ve si les sol·licituds augmenten.  
Pregunta el Sr. Gandia si se sap si ocorrerà açò en més col·legis i la Sra. Luján informa que 
el CEIP Jaume I està en situació semblant. 
També pregunta el Sr. Gandia qui va presentar en Conselleria les al·legacions en contra 
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de la supressió d'unitats i la Sra.  Luján contesta que les va presentar l'AMPA arreplegant 
les al·legacions que es van fer en el Consell Escolar Municipal i que van aprovar els 
Claustres i es van ratificar en Consell Escolar enviant a Conselleria allò que s'ha 
arreplegat en les tres propostes. 
El Sr. Gandia pregunta per què esta informació no se'ls ha proporcionat abans. Contesta 
la Sra. Luján que açò ha ocorregut fa poc de temps i per tant no hi ha hagut ocasió de 
fer-ho. 
Pregunta el Sr. Gandia si el Sr. alcalde està d'acord amb les al·legacions presentades. 
Contesta la presidenta que l'alcalde estava d'acord i que l'equip de govern també però 
que no ha volgut fer un ús populista del tema ni utilitzar-lo de cap manera, li ha donat 
suport però no vol llevar el protagonisme a les famílies que són les principals 
reivindicadores a través de les AMPA. 
 
I, sense més assumptes a tractar, a les 14:40 hores, s'alça la sessió, del contingut de la 
qual s'estén la present acta, i de tot això, com a secretària, certifique.  

 
 

 
LA PRESIDENTA,         EL  SECRETARI,  

   
 
ELS REGIDORS/LES REGISDORES ASSISTENTS, 

 
 


